
PROTOKÓŁ NR XXXIV/2022 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 24 stycznia 2022 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółował – Łukasz Śmielak 

 

 Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 15:00 Przewodniczący K.Kozina, który po 

przywitaniu radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Nadzwyczajna Sesja Rady Gminy Damnica zwołana została w trybie art. 20 ust. 3 ustawy      

z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity: Dz.U. z 2021 r. poz. 1372        

z późn.zm.) na wniosek Wójta Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż na wniosek radnego Marcina Jarzmickiego, 

który nie może uczestniczyć w obradach Sesji w trybie stacjonarnym, na podstawie z art. 

15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych                            

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U z 2021 r., poz. 2095)  obrady dzisiejszej 

Sesji Rady Gminy Damnica odbywają się także w trybie zdalnym. 

 

Przewodniczący K.Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi lub wnioski do 

przedstawionego porządku obrad? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku obrad. 

 

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G 

stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6” w ramach Programu na rzecz 

zwiększania szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 -2024.  

3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 

1139G w Damnicy (gmina Damnica)”.  

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2022 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2022 - 2034. 

6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku 

Gminnym w Damnicy. 



7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego przystąpienia do procedury 

zmiany granic administracyjnych Miasta Słupska. 

8. Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w drodze 

przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 

Damnica. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie Sesji. 

 

Ad. 2  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G 

stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6” w ramach Programu na rzecz zwiększania 

szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 -2024.  

 

Przewodniczący K. Kozina poprosił o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik J. Michalska odczytała projekt uchwały i przedstawiła jej uzasadnienie. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas w uzupełnieniu wypowiedzi Skarbnik J. Michalskiej poinformował, 

iż poruszona kwestia dotyczy także drogi Damnica – Główczyce, która będzie budowana       

w przyszłym roku. W bieżącym roku będzie budowana droga Bobrowniki – Grapice oraz 

Damnica – Mrówczyno. Natomiast w kolejnym roku ta droga będzie główną inwestycja, 

najdłuższy i najdroższy odcinek. W dalszym ciągu Gmina płaci tylko 10% wartości 

inwestycji. 

Wójt Gminy A. Kordylas poinformował także, ze spotkał się z radną powiatową Panią Marią 

Janusz w sprawie rozszerzenia zakresu prac przy drodze Damnica-Mrówczyno o chodnik         

i ścieżkę pieszo-rowerową. Radna zaoferowała, że będzie wspierała działania gminy i na 

najbliższej komisji złoży w tej sprawie wniosek. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy maja pytania do projektu 

uchwały? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 



Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G 

stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6” w ramach Programu na rzecz zwiększania 

szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 -2024 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIV/367/2022 w sprawie  udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa sieci dróg 

powiatowych nr 1135G, 1139G, 1142G stanowiących dojazd do węzłów drogowych S6” w 

ramach Programu na rzecz zwiększania szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 -

2024, została podjęta. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 

1139G w Damnicy (gmina Damnica)”.  

 

Przewodniczący K. Kozina poprosił o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik J. Michalska odczytała projekt uchwały i przedstawiła jej uzasadnienie. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy maja pytania do projektu 

uchwały? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn. „Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 

1139G w Damnicy (gmina Damnica)” 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 



Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIV/368/2022 w sprawie  udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa przejścia 

dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 1139G w Damnicy (gmina Damnica)”, została 

podjęta. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2022 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina poprosił o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik J. Michalska przedstawiła proponowane zmiany do budżetu Gminy Damnica na 

2022 r. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2022 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIV/369/2022 w sprawie zmian                 

w budżecie Gminy Damnica na 2022 rok została podjęta. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2022 - 2034 

 

Przewodniczący K. Kozina poprosił o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik J. Michalska przedstawiła proponowane zmiany w WPF Gminy Damnica na lata 

2022-2034. 

 



Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2022-2034 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIV/370/2022 w sprawie zmian           

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2022-2034, została podjęta. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Gminnym 

w Damnicy. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że dniu 24 stycznia 2022 r. złożona została 

autopoprawka do projektu uchwały.  

Zastępcę Wójta G. Kiczmachowski przedstawił autopoprawkę wraz z projektem uchwały po 

zmianach. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych 

wyjaśnień. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej autopoprawki. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie autopoprawki i przedstawił 

wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka Wójta Gminy Damnica do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Gminnym w Damnicy 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 



Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że autopoprawka została przyjęta. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas stwierdził, iż przy kalkulacji kosztów wzięto pod uwagę nie tylko  

rzeczywiste koszty utrzymania żłobka ale także opłaty miesięczne, które są w żłobkach na 

terenie miasta Słupska oraz gminach, w których są żłobki. W żłobkach miejskich również 

opłata miesięczna wynosi 602 zł. za dziecko. W gminie Słupsk podjęto podobną uchwałę. 

Opłata za wyżywienie: w Słupsku 8 zł., w Siemianicach 8 zł., w Redzikowie 10 zł. W gminie 

Potęgowo nowa stawka nie została jeszcze skalkulowana (wcześniej było 400 zł.                      

i wyżywienie 10 zł.). W Główczycach nie ma żłobka. W projekcie uchwały proponuje się 

opłatę miesięczną 602 zł. i wyżywienie 8 zł. Rodzice dzieci otrzymują pomoc rządową w 

wysokości 400 zł., stąd faktyczna opłata będzie wynosiła 202 zł. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają pytania do projektu 

uchwały? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Gminnym 

w Damnicy 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIV/371/2022 w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Gminnym w Damnicy,  została podjęta. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego przystąpienia do procedury 

zmiany granic administracyjnych Miasta Słupska. 

 

Przewodniczący K. Kozina poprosił o przedstawienie projektu uchwały. 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski odczytał projekt uchwały i przedstawił jej uzasadnienie. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy maja pytania do projektu 

uchwały? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 



Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego przystąpienia do procedury 

zmiany granic administracyjnych Miasta Słupska 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz 

Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk 

Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

PRZECIW (1) 

Tadeusz Bubniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Cisek 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIV/372/2022 w sprawie wyrażenia 

stanowiska dotyczącego przystąpienia do procedury zmiany granic administracyjnych Miasta 

Słupska, została podjęta. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego. 

 

Przewodniczący K. Kozina poprosił o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji E. Diegner odczytała projekt uchwały       

i przedstawiła jej uzasadnienie. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas stwierdził, że wniosek jest zasadny, ponieważ w drodze w ostatnim 

czasie powstało kilka dziur. W ubiegłym roku wspólnie z firmą farm Frites wykonany został 

remont tej drogi przez położenie nowej nawierzchni z tłucznia. Niestety droga ta użytkowana 

jest przez ciężkie samochody i sprzęt, który wybił kilka dziur. Dyrektor ZGK w Damnicy 

sprawdziła stan drogi i przejechała nią bez problemu. Oczywiście w ramach naprawy 

gwarancyjnej wykonawca poprawi stan tej drogi. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy maja pytania do projektu 

uchwały? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku do organu właściwego 



Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIV/373/2022 w sprawie 

przekazania wniosku do organu właściwego, została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica 

Projekt uchwały dotyczy nieruchomości gruntowej o pow. 275,63 m
2
,
 
oznaczonej nr 116/1, 

położonej w obrębie geodezyjnym  Stara Dąbrowa wraz z częścią budynku (85,53 m
2
) 

przeznaczonego do prowadzenia działalności w zakresie świadczenia usług zdrowotnych dla 

ludności. 

 

Przewodniczący K. Kozina poprosił o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz I. Rak odczytała projekt uchwały i przedstawiła jej uzasadnienie. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy maja pytania do projektu 

uchwały? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 



Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIV/374/2022 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do lat trzech z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica 

Projekt uchwały dotyczy  zawarcia kolejnej umowy dzierżawy na umieszczenie banerów 

reklamowych na ogrodzeniu placu zabaw i boiska sportowego w miejscowościach Bobrowniki 

działka nr 10/105, Łebień działka nr 35 i Damnica działka nr 194. 

 

Przewodniczący K. Kozina poprosił o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz I. Rak odczytała projekt uchwały i przedstawiła jej uzasadnienie. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy maja pytania do projektu 

uchwały? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIV/375/2022 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do lat trzech z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica 



Projekt uchwały dotyczy działki nr 68/1 o pow. 0,9800 ha, położonej w obrębie geodezyjnym 

Dąbrówka.  

 

Przewodniczący K. Kozina poprosił o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz I. Rak odczytała projekt uchwały i przedstawiła jej uzasadnienie. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy maja pytania do projektu 

uchwały? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIV/376/2022 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do lat trzech z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy, została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w drodze przetargu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Projekt uchwały dotyczy  nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej numerem geodezyjnym 

jako działka 8 o pow. 0,28 ha, położonej w obrębie geodezyjnym Mianowice. 

 

Przewodniczący K. Kozina poprosił o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz I. Rak odczytała projekt uchwały i przedstawiła jej uzasadnienie. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy maja pytania do projektu 

uchwały? 

 



Wójt Gminy A. Kordylas wyjaśnił, iż sprawa dotyczy drogi, która znajduje się na działce 

gminnej mniej więcej za pomnikiem. Firma będzie tam instalowała farmę fotowoltniczą          

o powierzchni ok. 80 ha. i stąd też chce na 28 lat dzierżawić. Wójt kilka dni temu zwiększył 

stawki za dzierżawę takich obiektów i z tego tytułu będzie ok. 18.000 zł. dochodu więcej niż 

wg starej stawki. 

Radna I. Mędrkiewicz zwróciła się z pytaniem,  czy stawki opłaty za dzierżawę nie powinna 

uchwalić Rada Gminy? 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski wyjaśnił, że kompetencja Wójta Gminy jest ustalanie 

stawki minimalnej za dzierżawę 1 m nieruchomości. W bieżącym roku zostały one 

zaktualizowane W przyszłym roku będą również aktualizowane, więc należy się spodziewać, 

że opłaty roczne będą wyższe. Natomiast jeżeli w bieżącym roku zostanie podpisana umowa   

z obowiązującymi stawkami na mocy zarządzenia wójta to będzie ona zastosowana do lat 

kolejnych przy tej umowie. 

Radna I. Mędrkiewicz zwróciła się z pytaniem, czy ta stawka opłaty za dzierżawę będzie 

obowiązywała przez 28 lat? 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski wyjaśnił, że stawka ta będzie obowiązywała przez okres 

obowiązywania umowy. Natomiast umowa nie będzie zawarta na 28 lat. Firma faktycznie 

chciałaby dzierżawić tę nieruchomość na taki okres ale będzie ona prawdopodobnie tak jak     

w przypadku innych umów związanych z dzierżawą nieruchomości, związanych                      

z prowadzeniem działalności gospodarczej zawarta na okres do 3 lat, aby można było 

aktualizować stawki opłat za dzierżawę. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w drodze przetargu 

nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIV/377/2022 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

 



Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy maja pytania do projektu 

uchwały? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały i ogłosił 

wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXXIV/378/2022 w sprawie 

uchwalenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 14 

Radny W. Wilkowski zgłosił następujące zapytania: 

1. Na jakim etapie jest sporządzanie raportu o stanie placów zabaw o którym było mowa      

w piśmie Dyrektor ZGK w Damnicy z 4 października 2021 r. 

2. Czy Wójt lub Urząd Gminy posiada informacje o terminach rozpoczęcia prac przy 

inwestycjach drogowych w rejonie Bobrownik. 

3. Czy istnieje jakaś możliwość by przyśpieszyć wybudowanie bezpiecznego przejścia przez 

"wąwóz" w Łojewie i czy Urząd Gminy posiada plany przebudowy drogi 1139G po 

konsultacjach. 

4. Czy zostały wykorzystane wszystkie możliwości w kwestii zapewnienia bezpieczeństwa 

mieszkańców ze strony suchych drzew w rejonie parku w Bobrownikach. Mimo wniosku 

złożonego w 2020 roku drzewa nadal nie zostały usunięte i jedno z nich spowodowało 

wypadek z udziałem dwóch samochodów z czego przynajmniej jeden został uszkodzony 

w sposób znaczny. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas stwierdził, że nie jest w tej chwili w stanie precyzyjnie 

odpowiedzieć na pytania radnego W. Wilkowskiego i poprosił radnego o złożenie pytań          

na piśmie a wówczas zostaną udzielone szczegółowe odpowiedzi. Jeżeli chodzi o inwestycje 

drogowe to będą one realizowane. Natomiast trudno określić kiedy się rozpoczną. Jak 

wszystkim wiadomo obecnie większość urzędów i instytucji współdziałających jest zamknięta 

a pracownicy w dużej części pracują zdalnie lub chorują. Trudno więc w tej chwili określić 

jaka będzie sytuacja w najbliższych miesiącach. Urząd Gminy w Damnicy pracuje i będzie 



nadal pracował. Zmienia się tylko trochę forma pracy na tzw. rotacyjną. Część pracowników 

pracuje na miejscu w Urzędzie a część pracuje zdalnie. Trudno też określić kiedy zostanie 

przeprowadzona inwentaryzacja na placach zabaw, w tej sprawie ustosunkuje się Dyrektor 

ZGK. Ponadto mimo, że na zewnątrz nie ma śniegu to jednak jest styczeń i niektóre prace 

drogowe trudne są do realizacji. Obecnie realizowana jest przebudowa drogi gminnej na 

odcinku Zagórzyca-Karzniczka i prace idą opornie, gdyż warunki są trudnie. Wykonawca 

wystąpił o przesunięcie terminu wykonania prac. Inwestycje gminne w większości rozpoczną 

się na wiosnę i wówczas będzie można określić termin rozpoczęcia i zakończenia prac. 

Zakończyły się prace przy budowie żłobka w Damnicy. Rozpoczęcie działalności żłobka 

planuje się od 1 marca br. Jeżeli chodzi o suche drzewa w parku w Bobrownikach to gmina 

występowała w tej sprawie do właścicieli. Niestety zgodnie z prawem gmina nie może wejść 

na teren czyjejś własności i usunąć suche drzewa. Gmina może jedynie lobbować w tej 

sprawie lub nadal ponaglać pismami.  

 

Radny Z. Kaźmierski stwierdził, że w kwestii usunięcia suchych drzew z parku największy 

problem stwarza konserwator zabytków. Z tego, co mu wiadomo Firma kilkakrotnie 

występowała o zgodę na uprzątnięcie suchych drzew i na chwilę obecną zgody takiej nie ma. 

Konserwator obiecuje, że przyjedzie na miejsce i sprawdzi sytuację jednak na tym się kończy. 

 

Radny W. Wilkowski wyjaśnił, że jeżeli chodzi o Urząd Gminy to po złożeniu wniosku 

reakcja była szybka i podjęto konkretne działania. Pytanie brzmi, czy nie możemy już nic 

więcej? Może właśnie jeszcze jedno pismo, jeszcze jeden nacisk. Konserwator zabytków jest 

tu główną przeszkodą. Niestety ta instytucja praktycznie od zawsze przeszkadza w 

zagospodarowaniu parku. Obecnie nie można bagatelizować sytuacji, gdyż może dojść do 

jeszcze większego nieszczęścia. Gdyby konserwator zabytków odpowiednio zareagował 

wówczas można było uniknąć nieszczęścia jakie miało miejsce z udziałem 2 samochodów. 

Radny zwraca się z prośbą do Wójta Gminy o wsparcie działań ze strony poszkodowanej, 

która straciła w wypadku samochód i wystąpiła na drogę sądową. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas poinformował, że wystąpi w tej sprawie do konserwatora zabytków. 

Urząd Gminy posiada bogatą korespondencję dotyczącą także wielu innych działań 

zaniechanych przez konserwatora zabytków m.in. w Karzniczce budynek spalonego pałacu, 

który praktycznie został już zabezpieczony ale po wielu monitach. Od 2 lat gmina stara się 

rozpocząć budowę kolumbarium ale cały czas wskazane miejsce nie jest odpowiednie              

i sytuacja jest naprawdę trudna. 

 

Ad. 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 16:00 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady XXXIV nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółował        Przewodniczący 

Łukasz Śmielak       Kazimierz Kozina 

   

 


